

QA Document #1 – Solicitation 100024501

<p style="text-align: center;">Question #1</p> <p>Good afternoon, would like some more information on how to obtain the proper security clearance for this tender.</p>	<p style="text-align: center;">Answer #1</p> <p>Please refer to section 5.2.2 of the amendment #1 to the RFSa document, where vendors are asked to supply a completed Application for Registration (AFR) Form along with their submissions.</p> <p>The AFR form will then be submitted to the Contract Security Program (CSP) who will contact all compliant bidders in order to initiate the security clearance process.</p>
<p style="text-align: center;">Question #2</p> <p>I am looking to put a bid in for this RFSa but I am having some trouble understanding what it is that is needed. There are some confusing sections on the RFSa and some blue wording that seems to be instructional templates for drafting the RFSa that is really throwing me off.</p> <p>For instance, this excerpt below is confusing to me:</p> <p>Section II: Financial Bid <i>Revise the following clause depending on how Bidders are being asked to propose pricing. Remember to insert the applicable document or table that the Bidders are being asked to complete with their pricing information.</i> <i>Bidders must submit their financial bid in accordance with the _____ (insert: "Financial Bid Presentation Sheet detailed below" (or in Annex "X") OR "Pricing Schedule detailed below" (or in Annex "X" OR "Basis of Payment in Annex "X").</i></p> <p>The RFSa also states that we need to fill out the ARF but then in Part 6.1 it states that there are no security requirements associated with this solicitation. Also, when</p>	<p style="text-align: center;">Answer #2</p> <p>The sections with blue highlighting (under Annex "C" – Model Bid Solicitation Template and Resulting Contract Clauses) are to be used for future RFP's that are made against this Supply Arrangement when it is established.</p> <p>Required documentation that are required as part of a Bidder's submission can be found under Part 3 – Arrangement Preparation Instructions. Which include the Technical Arrangement, Certifications (including the Application for Registration (AFR)).</p>

<p>I click on the link for the ARF, it says this site cannot be reached.</p> <p>Forgive me for reaching out to you with this issue I am having. I am hoping that you can let me know what is actually needed in order to be considered responsive to this RFSA.</p>	
---	--

<p style="text-align: center;">Question #1</p> <p>Bonjour, j'aimerais avoir plus d'informations sur la manière d'obtenir l'habilitation de sécurité appropriée pour cet appel d'offres.</p>	<p style="text-align: center;">Réponse #1</p> <p>Veuillez vous référer à la section 5.2.2 de l'amendement n° 1 à l'appel d'offres, où il est demandé aux fournisseurs de fournir un formulaire de demande d'enregistrement (AFR) dûment rempli avec leurs soumissions.</p> <p>Le formulaire AFR sera ensuite soumis au Programme de sécurité des contrats (CSP) qui contactera tous les soumissionnaires conformes afin de lancer la procédure d'habilitation de sécurité.</p>
<p style="text-align: center;">Question #2</p> <p>Je cherche à faire une offre pour cette RFSA mais j'ai du mal à comprendre ce qui est nécessaire. Certaines sections de l'appel d'offres prêtent à confusion et certaines formulations en bleu, qui semblent être des modèles d'instruction pour la rédaction de l'appel d'offres, me déconcertent vraiment.</p> <p>Par exemple, l'extrait ci-dessous me laisse perplexe :</p> <p style="padding-left: 40px;">Section II : Offre financière</p> <p>Réviser la clause suivante en fonction de la manière dont les soumissionnaires sont invités à proposer des prix. N'oubliez pas d'insérer le document ou le tableau applicable que les soumissionnaires sont invités à compléter avec leurs informations de prix.</p> <p>Les soumissionnaires doivent présenter leur offre financière conformément au site _____ (insérer : "Fiche de présentation de l'offre financière détaillée ci-dessous" (ou dans l'annexe</p>	<p style="text-align: center;">Réponse #2</p> <p>Les sections surlignées en bleu (sous l'Annexe "C" - Modèle d'appel d'offres et clauses contractuelles résultantes) doivent être utilisées pour les futurs appels d'offres qui seront lancés dans le cadre de cet arrangement en matière d'approvisionnement lorsqu'il sera établi.</p> <p>La documentation requise dans le cadre de la soumission d'un soumissionnaire se trouve dans la Partie 3 - Instructions pour la préparation de l'arrangement. Ces documents comprennent l'arrangement technique, les certifications (y compris la demande d'enregistrement).</p>

"X") OU "Barème de prix détaillé ci-dessous" (ou dans l'annexe "X" OU "Base de paiement dans l'annexe "X").

L'appel d'offres indique également que nous devons remplir l'ARF mais, dans la partie 6.1, il est indiqué qu'il n'y a pas d'exigences en matière de sécurité associées à cet appel d'offres. De plus, lorsque je clique sur le lien pour l'ARF, il est indiqué que ce site n'est pas accessible.

Je vous prie de m'excuser de vous avoir contacté pour ce problème. J'espère que vous pourrez m'indiquer ce qui est réellement nécessaire pour être considéré comme répondant à cet appel d'offres.